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MEGHÍVÓ 
 
 
 

Püspökhatvan Község Önkormányzatának Képviselő-testületét ülésre összehívom, melyre 
tisztelettel meghívom. 

 
 
 
Az ülés helye: Önkormányzati Hivatal Tanácsterme 
 
Időpontja: 2015. február 11. /szerda/ 17.00 óra  
 
Napirendi pontok: 
 
Az önkormányzat 2015. évi költségvetési rendeletének I. fordulós tárgyalása. 
Előterjeszti: polgármester 
 
A napirendi ponthoz előterjesztés kerül elektronikus levélként továbbításra. 
 
Meghívott vendég: Margetán Imréné Óvodavezető 
Vizler Jánosné: pénzügyi főelőadó 
 
 
Püspökhatvan, 2015. február 6. 
 
      Üdvözlettel: 
 
         Bátyi József  
         polgármester 

 

 

 

 

 

 



JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Püspökhatvan Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. február 11.-én 
17.00 órakor megtartott üléséről 

Jelen vannak: Bátyi József polgármester, Bátyi János alpolgármester, képviselők: Czifra 
Péter, Czerovszki István, Margetán Imre, Várszegi Imre, Blaskó Imréné aljegyző, Vizler 
Jánosné pénzügyi ügyintéző 

Meghívott vendég: Margetán Imréné óvodavezető 

Bátyi József polgármester vezeti az ülést. 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület teljes létszámmal megjelent, az ülés 
határozatképes. 

- Javaslatot tesz a napirendi pontokra, megkérdezi, napirend keretében lesz-e 
képviselői kérdés, napirendi javaslat: 

Javasolt napirendi pontok: 

Az önkormányzat 2015. évi költségvetési rendeletének I. fordulós tárgyalása. 
Előterjeszti: polgármester 
 

Képviselők részéről napirendi pontra javaslat, kérdés nem érkezett, egyhangúlag 
határozathozatal nélkül a javasolt napirendi pontot elfogadták. 

Napirend tárgyalása: 

1. Az önkormányzat 2015. évi költségvetési rendeletének I. fordulós tárgyalása. 
 
Bátyi József polgármester: Az elektronikus előterjesztésből látható, a bevételek kiadások 
alakulása. Feladatalapú támogatást kapunk az óvodára, az önkormányzati hivatalra, az 
étkezésre, ami azt jelenti, hogy azt a támogatási összeget, csak arra a célra használhatjuk fel. 
Az önkormányzati hivatalnál a rendelkezésre álló összegből lakosságarányosan részesülnek a 
társönkormányzatok kirendeltségei, illetve a székhely hivatal. A kapott támogatási összegből 
kell a személyi kifizetéseket valamint a hivatali működést biztosítani. Ennek a költségvetési 
szervnek az állami támogatás biztosítja az egész éves működési költségét. 
 
A másik az önkormányzati főzőkonyha, a tervezés alapján vélhetően a kapott támogatás 
elegendő lesz a feladatellátásra.  
A problémás terület az óvodai feladatellátás, ugyanis itt a kapott támogatás nem elegendő a 
feladatellátáshoz.  Javaslom, hogy ezzel a témakörrel kicsit részletesebben foglalkozzunk. 
 A költségvetési tervezés időszakában az óvodavezetővel, valamint a hivatali kollégákkal 
átnéztük a szakmai lehetőségeket, melyeket röviden vázolnék.  
Az óvodai gyermeklétszám most éppen hullámvölgyben van, ami azt jelenti, hogy átmeneti 
időszakra a létszám olyan mértékű, hogy két csoportban is elvégezhető a feladat. Ezért 
kevesebb a finanszírozás is, hiszen gyermeklétszám alapján kapjuk az óvodapedagógusi 
létszámot, valamint az ahhoz járó normatívát. Két csoport kialakításánál viszont nincs 



lehetőség bölcsődei csoportra, ami viszont nagyon népszerű lett, és szinte folyamatos a 
kihasználtsága, valamint 5 fő munkaviszonyát kellene megszüntetni. 2 csoportos 
foglalkoztatásra történő átállás csak a tanévkezdéstől lehetséges, ami szeptembert jelent. 
2016. második felétől viszont már lassú gyermeklétszám emelkedés várható, tehát, 
megfontolandó a módosítás. Más szempontból is megfontolandó, ugyanis 2016. év II. felétől 
1 fő óvodapedagógus nyugdíjba megy, javaslom, amíg a gyermeklétszám nem indokolja, ne 
töltsük be az álláshelyet. Áttekintve a helyzetünket most a hullámvölgy alján vagyunk, 
viszont jelentős gyermeklétszám emelkedés várható, hiszen a 0-3 év közötti gyermekek 
száma jóval magasabb a most óvodába járókénál, ami újra 3 csoportos működést 
eredményez. 
 
Ebben az átmeneti időszakban két lehetőség van, vagy vállalja az önkormányzat az óvodai 
működéshez szükséges többlettámogatás biztosítását, vagy szervezeti változást hajt végre az 
előbb ismertetett formában: két csoport, 5 fő leépítése, bölcsis csoport megszűnése. Ebben 
kérem a véleményeket, majd határozat formájában döntéshozatalt. 
Elemeztünk egy harmadik lehetőséget is, mégpedig az óvoda épületében működő önálló 
bölcsődei csoport mellett működő kétcsoportos óvoda működtetését. Ebben az esetben 
több lenne a feladat alapú központi támogatás, hiszen a 10-12 gyermekre kapott közel 5 
millió Ft pluszban érkezne úgy, hogy jelentős költségnövekedést nem eredményezne a 
működtetés, ugyanis az óvodában felszabadult munkaerővel el lehetne látni a bölcsőde 
munkaerő igényét. Kockázatot jelent viszont ebben az esetben az, ha nem iratnak be a 
bölcsibe ennyi gyermeket, és normatíva visszafizetést eredményez, ha meghatározott napnál 
többet hiányzik a gyermek, ami tudvalévő, hogy közösségbe való járás kezdetén gyakran 
előfordul. 
 
Várszegi Imre képviselő: 9 éve vagyok képviselő, nem hat új információként az, hogy pótolni 
kell az óvodai működési költségvetéshez. Szinte mindig volt 30 % hiány, amit évről évre 
megoldottunk. Javaslatom, most is ezt tegyük, az észszerűség ezt diktálja. 
 
Margetán Imre képviselő: Évek alatt különböző pályázatokkal biztosítottuk, hogy a környék 
egyik legszebb óvodája a miénk. Ebben az átmeneti időszakban ne legyen színvonalbeli 
visszaesés az intézményben az anyagiak miatt. 
 
Margetán Imréné óvodavezető: úgy érzem, hogy a pedagógus kollégáimmal mindent 
megtettünk az óvodánk népszerűsítése érdekében, hogy vonzóbb legyen a szomszédos 
településeken is. A bölcsis korú gyermekeknél működött is a dolog, áthordtak a szomszédos 
településekről gyerekeket, azonban elérték az óvodás kort, visszavitték saját településük 
óvodájába. Amit polgármester úr elmondott – a szervezeti változásról, az azzal járó 
problémákról - azt én is megerősítem. 
 
Több hozzászólás nem volt a polgármester ismerteti a határozati javaslatot, majd döntést 
hoz a képviselő-testület. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot fogadta el. 

 

 



 

Püspökhatvan Község Önkormányzata Képvisel ő-testületének  

6/2015. /02.04./ határozata 
 
Püspökhatvan Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 2015. 
évben a Püspökhatvani Eszterlánc Egységes Óvoda- Bölcsődében szervezeti változást nem 
vezet be, az óvodai csoportok száma 3 marad. Az éves működéshez szükséges támogatást 
saját bevételéből biztosítja. Az óvodai gyermeklétszám pozitív változásáig a nyugdíjba vonuló 
óvodapedagógus helyett, új állás az intézményvezető nem hirdethet meg. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Bátyi József polgármester: Javaslom, hogy tekintsük át tételesen az önkormányzat 2015. évi 
költségvetési tételeit. Amennyiben fejlesztési lehetősége lesz az önkormányzatnak javaslattal 
élek a következő célokra:  

- a Művelődési Ház tetőfelújítása során volt többletfeladat, ami kb. 500 e Ft, ezt 
mindenképpen ki kell egyenlíteni a vállalkozó részére. 

- Önkormányzati rendeletben szabályoztuk, hogy a képviselők részére notebook-ot 
vásárolunk a képviselői munkához. 

- Gyűjteményes Ház felújításánál a térkövezés, a többlet gipszkartonozás, a fogorvosi 
rendelő, váró, folyosó és a fiókgyógyszertár festése, statikai megerősítés 
többletköltséggel járt, ezt szintén ki kell egyenlíteni. 

- A közparkok zöldterületének nyírásához mindenképpen szükséges lenne egy önjáró 
fűnyíró megvásárolása. 

- Falunap költségeinek biztosítása. 
Ezek voltak a kiegyenlítést igénylő kiadások. Amennyiben lesz lehetőségünk, javasolnám a 
következő beruházások megvalósítását: 

- Béke és a Hegyalja utca burkolatának felújítása, 
- Jókai u. 4/3 sz. önkormányzati lakás felújítása, lakhatóvá tétele 
- gyermekorvosi rendelő előtt terep rendezése 
- járdalapok gyártása, 
- temetői sírhelyparcellák megtervezése, urnatemető kialakítása, kapuk festése 
- farönk vásárlása köztéri szobrok készítéséhez, a Szabadidőparkban kidőlt szobrok 

helyett 
- térfigyelő-rendszer kiépítése 
- óvodai faelgázosító kazán vásárlása 
- pályázati önrészek biztosítása 

Természetesen anyagi lehetőségeink fogják meghatározni, hogy mely célok kerülnek 
megvalósításra. 

A képviselő-testület áttanulmányozta a költségvetést, ahol indokolt volt módosítást végzett, 
majd átdolgozását követően javaslattal élt 2 héten belül a rendelet elfogadására. 

 

 



Több napirend nem volt a polgármester 21.00 órakor lezárta az ülést. 

 

Bátyi József     Blaskó Imréné 
polgármester     jegyző 
 

 

 


